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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Motivering till och presentation av 
valberedningens förslag till Svenska Röda Korsets 
styrelse och föreningsrevisorer 2025–2027/2028 
samt revisionsbyrå 2026-2027/2028 

Styrelsen är Svenska Röda Korsets högsta beslutande organ mellan 

Riksstämmorna och har det yttersta ansvaret för att det beslutade styrelseuppdraget uppfylls. 

Det innebär bland annat att säkerställa att Riksstämmans beslut genomförs samt att 

organisationen utvecklas i linje med sin roll som nationell rödakorsförening och som en del av 

den internationella rödakors- och rödahalvmånerörelsen. 

Valberedningen har arbetat utifrån den kompetensprofil som fastställts av Riksstämman och  

i enlighet med Svenska Röda Korsets strategiska inriktning 2024–2030. Samtliga föreslagna 

kandidater har intervjuats och bedömts utifrån dessa kriterier. Individuella presentationer med 

mer information om respektive kandidats bakgrund, erfarenheter och drivkrafter finns i 

presentationerna av kandidaterna som följer nedan. 

Alla kandidater som valberedningen föreslår är bakgrundskontrollerade enligt Svenska Röda 

Korsets riktlinjer för bakgrundskontroll. Inga anmärkningar finns. 

I vårt arbete har vi strävat efter mångfald i bred bemärkelse – vad gäller bland annat ålder, 

kön, bakgrund, erfarenheter och geografisk hemvist. Trots denna ambition har full geografisk 

spridning inte uppnåtts, liksom behovet av personer med annan etnisk bakgrund. Behovet av 

personer med annan etnisk bakgrund och stärkt representation från hela landet kvarstår. 

Den föreslagna styrelsen utgörs av både omval och nyval och representerar en bred förankring 

i civilsamhället, offentlig sektor, näringsliv samt inom Röda Korsets egen organisation och 

krisberedskap. Kandidaterna har erfarenhet från lokala, regionala, nationella och inter-

nationella sammanhang. Den mångfacetterade sammansättningen bedöms väl kunna stödja 

genomförandet av den gemensamma strategiska inriktningen. 

Valberedningen är övertygad om att det utvecklingsarbete som inletts under föregående 

mandatperiod har goda förutsättningar att fortsätta under den kommande mandatperioden. 

Vi föreslår omval av Anna Hägg-Sjöquist som ordförande. Anna valdes ursprungligen vid 

Riksstämman 2021. Under sin tid som ordförande har hon medverkat i det strategiska arbetet 

inom organisationen och visatett starkt engagemang för att fortsätta leda arbetet tillsammans 

med styrelsen, frivilliga, förtroendevalda samt generalsekreteraren och övriga tjänsteperson-

sorganisationen. 

Föreslagna för omval till styrelsen: 

- Amanda Jackson 

- Daniel Gardelin Zambon 

- Emma Knaggård Wendt 

- Ingegerd Palmér 

- Ingrid Sievert Uddén 

- Malin Greenhill 

Föreslagna för nyval till styrelsen: 

- Christel Petersen 

- Helena Jonsson 

- Lena Ag 

- Ola Segnestam Larsson  
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Röda Korsets Ungdomsförbund utser sin representant till styrelsen vid sitt Riksårsmöte i juni 

2025. 

Fyra ledamöter lämnar, av olika skäl, sina uppdrag i samband med Riksstämman: Birgit 

Hansson, Fadi Barakat, Kari Isomaa och Martina Bruzelius. Valberedningen vill rikta ett 

varmt tack till dem för deras engagemang och insatser. 

 

Föreslagna som föreningsrevisorer: 

Som ordinarie föreningsrevisorer föreslås Berit Sjödin och MariAnne Norén, båda nyval. Som 

ersättare föreslås Henrik Herber (första) och Marie Bergström (andra), också båda nyval. 

 

Föreslagen som revisionsbyrå: 

Valberedningen föreslår omval av Öhrlings PricewaterhouseCoopers (PwC) för verksam-

hetsåren 2026–2027/2028. PwC har varit revisionsbyrå för Svenska Röda Korset sedan 

verksamhetsåret 2022 och sammantaget uppges samarbetet fungera väl och snabbare och 

effektivare processer har tillsammans arbetats fram genom åren. Det är också uttalat att 

revisionsbyrån och föreningsrevisorerna ska samverka för att stärka organisationens arbete 

och interna kontroll. 

 

Valberedningen är stolt över att presentera sitt förslag till Svenska Röda Korsets ordförande, 

styrelseledamöter och revisorer. Vi har stort förtroende för att de föreslagna kandidaterna 

tillsammans har goda förutsättningar att bidra till organisationens fortsatta utveckling i 

enlighet med medlemmarnas beslut. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Anna Hägg-Sjöquist 

Nominerad till ordförande i  
Svenska Röda Korset 
av valberedningen 

Född: 1960 
Föreslagen: omval 2025, invald 2021 

Anna växte upp i Mellerud och bor i dag i 

Stockholm. Sedan 2021 är hon ordförande för 

Svenska Röda Korset. Hennes engagemang började 

redan 1983 och hon har haft flera roller inom 

organisationen, både i Sverige och internationellt 

och bott och verkat i Chile och Sudan. 

Hon har även varit generalsekreterare för Plan 

International Sverige och Svenska FN-förbundet 

samt ordförande i FRII (numera Giva Sverige) där hon bidrog till att utveckla 

insamlingsbranschens kvalitetskod. 

Som ordförande för Svenska Röda Korset har Anna drivit arbetet med en gemensam strategi 

för utveckling och stabilitet. Hon verkar för att fler ska känna sig välkomna att engagera sig, 

med målet att organisationen ska nå ut dit behoven är som störst – genom en stark och 

inkluderande gemenskap. 

 

 

Valberedningen frågar Anna 

Varför vill du fortsätta som ordförande för Svenska Röda Korset? 

- Jag vill fortsätta som ordförande eftersom Röda Korsets uppdrag är viktigare än någonsin. 

Fler människor lever i utsatthet, både i Sverige och globalt, samtidigt som vår närvaro i vissa 

delar av landet minskat. Vi måste stärka vår förmåga att möta behoven, vara en del av 

krisberedskapen och skapa fler vägar in i engagemanget. Jag vill bidra till att göra Röda 

Korset starkare, mer inkluderande och relevant över hela landet. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag vill särskilt lyfta frågan om hur vi breddar engagemanget och ökar mångfalden inom 

Röda Korset. För att kunna möta samhällets utmaningar – som ensamhet, polarisering och 

otrygghet – behöver vi skapa fler vägar in i vår verksamhet och se till att människor från olika 

bakgrunder känner sig välkomna att delta. Det handlar både om att stärka vår folkrörelse och 

om att bygga gemenskap i en tid då många känner sig utanför. 

Jag vill också fortsätta arbetet med att förverkliga vår gemensamma strategi för 2024–2030. 

Den ger oss en tydlig riktning mot ett medmänskligt Sverige i en hållbar värld. Nu gäller det 

att göra den konkret i hela organisationen – i varje krets, varje verksamhet, varje möte med en 

medmänniska. Det är ett långsiktigt arbete jag ser fram emot att fortsätta driva tillsammans 

med alla engagerade i Röda Korset. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Amanda Jackson 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1976 
Föreslagen: omval 2025, invald 2021 

Amanda bor i Stockholm och har en flerårig 

erfarenhet av att leda hållbarhetsarbete inom 

internationella bolag inom bank och finans, 

tillverkande industri samt logistik och transport. 

Hennes arbete har uppmärksammats genom flera 

utmärkelser. För närvarande är hon public affairs- 

och hållbarhetschef på en ledande nordisk logistik- 

och transportkoncern. 

Utöver sin yrkesmässiga erfarenhet har Amanda en lång bakgrund inom styrelsearbete. Hon 

har bland annat varit ordförande för Amnesty Sverige och styrelseledamot i flera olika 

organisationer. Hon var också med och startade Anna Lindh Akademin, Sveriges första 

ledarskapsutbildning baserad på mänskliga rättigheter. Amanda talar svenska, engelska och 

spanska. 

Inom styrelsearbetet bidrar Amanda brett, med särskilt fokus på styrning, strategiutveckling, 

transformation och påverkansarbete. Hon engagerar sig även i frågor som rör hållbar 

utveckling och de humanitära konsekvenserna av klimatförändringarna. 

Snarare än att ha en enskild hjärtefråga brinner Amanda för att bidra till helheten i 

styrelsearbetet. Hennes största drivkraft är att vara en del av en förändring som leder till en 

mer medmänsklig och hållbar värld. Att aktivt arbeta för en positiv utveckling i samhället och 

världen är det som motiverar henne mest. 

 

 

Valberedningen frågar Amanda 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Jag har under så gott som hela mitt yrkesliv haft en fot i civilsamhället och en fot i 

näringslivet. Att få verka i båda dessa kontexter är otroligt givande. Att få ha ena foten i 

Svenska Röda Korsets styrelse är otroligt spännande då det möjliggör att få bidrar till en mer 

human och hållbar utveckling lokalt och internationellt. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Det finns många viktiga frågor för oss att jobba med. Politiska spänningar, humanitära 

konsekvenser av klimatförändringar, utanförskap, kris och katastrofer gör att Röda Korset 

behövs mer än någonsin. Jag ser fram emot att, tillsammans med övriga styrelsen, bidra till att 

leda och utveckla Svenska Röda Korset i en långsiktigt relevant och hållbar riktning. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Christel Petersen 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1964 
Föreslagen: nyval 2025 

Christel är uppväxt i Karlshamn och har studerat i 

Örebro. I dag bor hon i Helsingborg men har även 

bott i Lund, Eslöv, Mariestad, USA och Kanada, 

vilket har gett henne bred erfarenhet av olika 

samhällen och människor. 

Hennes engagemang i ideellt arbete stärktes genom 

utbildning till certifierad handledare i sorg-

bearbetning och senare till coach, vilket har varit 

ovärderligt i hennes arbete med att stötta och stärka andra som business controller. 

Som ordförande i regionråd Syd träffar Christel många kretsar inom Röda Korset, där hon 

stöttar, inspirerar och delar både utmaningar och framgångar. Hon är också utbildare inom 

organisationen och ser det som en möjlighet att både förmedla kunskap och själv få nya 

insikter. 

Hennes drivkraft är att stötta människor i utsatta situationer och stärka de frivilliga som 

möjliggör Röda Korsets arbete. Krisberedskap är en central fråga, där hon arbetar för att öka 

engagemanget och stärka kretsarnas arbete, så att Svenska Röda Korset kan göra verklig 

skillnad i både små och stora kriser. 

 

 

Valberedningen frågar Christel 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Vi lever in en ständigt föränderlig värld, och vi måste vara snabbfotade för att kunna möte 

de höga krav som ställs på oss, både från samhället och oss själva. Efter att ha varit regionråd 

i ett antal år, upplever jag att vi måste arbeta än hårdare med att ge kretsarna goda 

förutsättningar för att utvecklas och vara aktörer att lita på i både vardag och kris. Jag vill i 

högre grad bidra till att vi bedriver relevanta verksamheter, samt att vi är den organisation vi 

vill, och behöver, vara. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Svenska Röda Korset fortsätter arbetet med att bli ett Röda Korset som arbetar med 

medmänsklighet i en hållbar värld. Vi har sällan behövts så mycket som nu, och vi måste stå 

enade inför de utmaningar vi har framför oss, så att vi kan göra verklig skillnad för de som 

behöver oss. Vi brottas med att vi har allt fler så kallade vita fläckar, kommuner där Röda 

Korset inte är närvarande. Inte sällan är dessa vita kommuner även eftersatta kommuner. 

Detta är något vi måste ta på allvar och arbeta mera med, både ur ett krisberedskapsperspektiv 

och för att möta de behov som finns.  
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Daniel Gardelin Zambon 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1990 
Föreslagen: omval 2025, invald 2023 

Daniel växte upp i Uppsala och bor numera i 

Visby. Han studerade ekonomi i Linköping och har 

de senaste tolv åren arbetat i olika ekonomiska 

roller, både som konsult och chef, i flera företag. I 

dag är han egenföretagare och verkar som 

ekonomi- och ledarskapskonsult, där han bidrar 

med gedigen erfarenhet inom ekonomi, finans och 

organisationsutveckling. Som egenföretagare har 

han friheten att själv disponera sin tid. 

I sina tidigare roller har Daniel arbetat med HR-relaterade frågor kopplade till ledarskap, 

teamutveckling och arbetsmiljö. Han har erfarenhet av att bygga effektiva organisationer och 

stötta verksamheter i förändringsprocesser. 

Han har också ett långvarigt engagemang i Röda Korset, där han haft förtroendeuppdrag på 

kretsnivå, på regional nivå och på nationell nivå i såväl Röda Korset som Röda Korsets 

Ungdomsförbund. Daniel har ett starkt intresse för organisatoriska frågor, är en praktisk 

visionär och beskrivs av referenter som en god kollega som är lätt att samarbeta med. Han är 

orädd för att fatta kontroversiella men nödvändiga beslut och bidrar samtidigt till ett positivt 

arbetsklimat med låga trösklar och högt i tak. 

 

 

Valberedningen frågar Daniel 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Mitt hjärta klappar starkt för Röda Korset. Jag vill bidra till att utveckla vår fantastiska 

organisation genom att engagera fler medlemmar, rekrytera fler frivilliga och stärka de 

verksamheter som gör verklig skillnad för människor. Jag brinner för att fler ska få upptäcka 

och bli en del av den unika rödakorsrörelsen, och jag vill aktivt arbeta för den utvecklingen. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag har ett starkt intresse för organisatoriska frågor och vill att vi som organisation ska bli 

ännu bättre på att uppfylla vårt uppdrag. Som ekonom ser jag det som självklart att fördjupa 

mig i de ekonomiska frågorna – våra resurser ska användas på bästa möjliga sätt för att skapa 

verklig nytta. Jag vill också fortsätta driva frågan om att öka medlemsantalet. Fler 

medlemmar betyder fler frivilliga, vilket i sin tur möjliggör ännu fler insatser runt om i landet. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Emma Knaggård Wendt 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1986 
Föreslagen: omval 2025, invald 2019 

Emma växte upp i Mora och är i dag bosatt i 

Enskede, Stockholm. Hon arbetat i Svenska Röda 

Korsets styrelse i sex år och har under sin tid varit 

aktiv i uppföljningsutskottet, 

visselblåsarfunktionen, strategigruppen och 

rekryteringsgruppen. Under den senaste 

mandatperioden har hon även ingått i presidiet som 

vice ordförande. 

Emma har en akademisk examen i business och strategisk kommunikation, är certifierad 

styrelseledamot och har vidareutbildat sig inom ekonomi och management vid 

Handelshögskolan i Stockholm (SSE Executive Education). Hon arbetar i dag som 

managementkonsult och styrelseledamot med fokus på public affairs, AI, finansiering och 

hållbar tillväxt. 

Tidigare har Emma varit ordförande för Young Entrepreneurs of Sweden, styrelseledamot i 

Mattecentrum och arbetande ordförande i Ung Cancer. Hon kombinerar djup affärsförståelse 

med insikter inom framtidens engagemang, AI-driven innovation, social hållbarhet och nya 

finansieringsmodeller – alltid med ett starkt hjärta för människor och beteenden. 

 

 

Valberedningen frågar Emma 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 
- Det finns ingen viktigare organisation att lägga sin tid på än Röda Korset. Kommande 

mandatperiod kommer att testa oss som organisation, vår position, flexibilitet och uthållighet. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Aldrig har Röda Korset varit så aktuell, för så många. Vi är en folkrörelse som ska använda 

vår röst och handlingskraft för att fortsätta vårt arbete att engagera fler, med målgruppen i 

fokus. Hela Röda Korset behöver nu agera och fullfölja de målsättningar vi satt upp för att 

inkludera fler perspektiv och mångfald i vårt arbete. Det är helt avgörande framåt. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Helena Jonsson 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1965 
Föreslagen: nyval 2025 

Helena är född i Eksjö och uppvuxen på 

landsbygden utanför Bankeryd. Hon har bott större 

delen av sitt liv på Galtås Södergård i Tranås 

kommun och ser sig själv som en smålänning och 

lantbrukare i själ och hjärta. 

Sedan 23 års ålder har Helena varit 

lantbruksföretagare med en avelsbesättning av 

Hereforddjur. Hon är utbildad lantmästare och har 

under sin tid som Förbundsordförande i LRF (Lantbrukarnas Riksförbund) haft möjlighet att 

träffa bönder från hela världen och besöka dem i deras vardag. I sin roll som landshövding 

och regeringens regionala förlängning har hon lärt sig mycket om styrning och förvaltning, 

särskilt under utmanande perioder som torkan och bränderna 2018, pandemin och de 

geopolitiskt oroliga tiderna. 

Helena brinner för hållbarhetens tre delar: ekonomisk, miljömässig och social hållbarhet. Hon 

anser att det är avgörande att alla delar tas i beaktande, där den sociala hållbarheten ofta får 

för lite uppmärksamhet. För Helena innebär social hållbarhet att alla människor ska ha samma 

möjligheter till ett gott liv, där kapital och miljöförutsättningar är viktiga medel och 

begränsningar. 

 

 

Valberedningen frågar Helena 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Jag ser Röda Korset som en etablerad och välrenommerad organisation som har gjort och 

gör mycket gott. Jag vill bidra till och stärka de goda krafterna i samhället och hoppas kunna 

använda sina erfarenheter och kunskaper inom företagande, ekonomi, lantbruk och 

samhällsförvaltning för att göra skillnad. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag är nybörjare inom Röda Korset och behöver lite tid för att kunna lyfta några specifika 

frågor, men jag ser fram emot att lära mig mer och bidra till organisationens fortsatta 

utveckling. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Ingegerd Palmér 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1946 
Föreslagen: omval 2025, invald 2019 

Ingegerd växte upp i Luleå och bor numera i 

Uppsala. Hon valdes in i Svenska Röda Korsets 

styrelse 2019 och har under den senaste mandat-

perioden varit en av vice ordförandena. Ingegerd är 

även ordförande i två kretsar: Uppsalakretsen, som 

är den största kretsen i Sverige, samt Knivstakretsen. 

Mellan 2015 och 2019 var hon ledamot i Regionråd 

Mitt.Sedan 2022 är Ingegerd styrelseordförande för 

Röda Korsets högskola. 

Ingegerd är filosofie doktor i matematik och har varit verksam inom den akademiska världen 

under hela sitt yrkesliv. Hon började som lärare och forskare, och tog tidigt på sig chefs-

uppdrag. Nästan halva hennes yrkesliv har hon verkat som rektor – vid både Luleå tekniska 

universitet och Mälardalens högskola. I rollen som rektor har hon varit myndighetschef för 

stora organisationer med omfattande behov av ledning och styrning. 

Hon har haft omkring 25 styrelseuppdrag, varav sex som ordförande, inom akademin, 

myndigheter (såsom CSN och Svenska institutet) samt kultursektorn, bland annat Kungliga 

Operan. 

Under mandatperioden har Ingegerd, utöver sitt uppdrag vid Röda Korsets högskola, varit 

ordförande i styrgruppen för kretssammanslagningar. Hon har även representerat Svenska 

Röda Korsets styrelse i stipendiestyrelsen för Stiftelsen Dagmar och Axel Bildts donation, 

som delar ut stipendier till sjuksköterskor för vila och rekreation. 

 

 

Valberedningen frågar Ingegerd 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korsets styrelse? 

- Röda Korset blir viktigare och viktigare i den utveckling som sker i Sverige och i världen. 

Röda Korset hjälper utsatta, som blir fler och fler. Vi ger röst åt de utsatta, vi talar också för 

alla dem som med oro, ja till och med förtvivlan, ser på utvecklingen och kan hitta sätt att 

motverka det hos oss. Vi är en organisation som tydligt står upp för människors lika värde och 

för demokratins principer, det är otroligt viktigt i dag. Jag vill vara med och bidra i allt detta. 

Finns det någon särskild fråga du vill lyfta inför kommande mandatperiod? 

- Jag har mitt hjärta i kretsverksamheten, Röda Korset nära människor. Kretsarna behöver få 

rejält stöd och möjligheter att utveckla verksamheter så att de ännu bättre kan möta 

människors behov och också påverka samhället för större medmänsklighet. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Ingrid Sievert Uddén 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1964  
Föreslagen: omval 2025, invald 2023 

Ingrid bor och arbetar i Stockholm och tillbringar 

gärna sin lediga tid på Öland. Hon har en medicinsk 

bakgrund med en Mastersexamen i vårdvetenskap 

från Storbritannien. 

Ingrid inledde sitt internationella engagemang som 

barnmorska för Palestinagrupperna på Gazaremsan i 

början av 1990-talet. Hon har därefter arbetat i Iran 

och Irak som delegat för Internationella 

rödakorskommittén (ICRC), samt för Internationella rödakors- och rödahalvmånefederationen 

(IFRC) i Kambodja. Ingrid har även haft regionala uppdrag i Västafrika och Centraleuropa. 

Ingrid har också varit utsänd av Diakonia som regionchef för deras arbete i Mellanöstern och 

Nordafrika, och arbetat som chef för Ung Hälsa på Stockholms stadsmission. 

Under mer än 20 år var Ingrid anställd på Svenska Röda Korset, både som utsänd i olika 

länder och på huvudkontoret i roller som enhetschef, hälsorådgivare, samordnare och 

handläggare. Hon har även varit frivillig och frivilligledare i Kungsholmskretsen och 

Södermalmskretsen. Ingrid har lång erfarenhet som del av Svenska Röda Korsets bemanning 

av Nationella upplysningsbyrån, som har i uppgift att ta emot och vidarebefordra information 

om krigsfångar och civila vid krig. 

I dag arbetar Ingrid som senior rådgivare och säkerhetskoordinator i högsta ledningen på 

ForumCiv, Sveriges största plattform för civilsamhället. Ingrid beskrivs som en driven och 

varm kollega och har en bred erfarenhet inom civilsamhället, särskilt inom ledarskap, 

föreningsfrågor samt hälso- och sjukvård. 

 

 

Valberedningen frågar Ingrid 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Jag vill bidra med min långa och mångfacetterade kunskap och erfarenhet från Röda Korset 

och andra organisationer inom den idéburna sektorn. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag vill bidra till ett effektivt styrelsearbete för att förhindra och lindra mänskligt lidande. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Lena Ag 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1957 
Föreslagen: nyval 2025 

Lena har levt och arbetat i flera olika delar av 

världen. Hon är uppvuxen både norr om Stockholm 

och i Örebro och har även bott och arbetat i 

Washington D.C. och Bryssel samt studerat i 

Storbritannien. För närvarande bor hon söder om 

Stockholm, där hon har en liten trädgård som hon 

tycker mycket om. 

I början av 1990-talet, under kriget på Balkan, tog 

Lena tillsammans med tre andra kvinnor initiativ till att starta Kvinna till Kvinna. 

Organisationen arbetar för att stödja kvinnors freds- och försoningsarbete och fick 2002 Right 

Livelihood-priset för sina insatser. I dag är Kvinna till Kvinna en av världens största 

kvinnorättsorganisationer. 

Mellan 2018 och 2024 var Lena generaldirektör för Jämställdhetsmyndigheten och ansvarade 

för att bygga upp myndigheten från grunden. Hennes arbete innebar att etablera strukturer och 

riktlinjer för att stärka jämställdhetsarbetet på nationell nivå. 

Lena har genom hela sitt yrkesliv fokuserat på frågor som rör mänskliga rättigheter, 

humanism, fred och frihet. Dessa värden har varit en central del av hennes arbete och 

engagemang. 

 

 

Valberedningen frågar Lena 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Röda Korset är en världsomspännande rörelse för medmänsklighet i en tid av svåra 

motsättningar och mycket våld. Röda Korset gör skillnad. Jag vill vara med och bidra till det 

livsviktiga arbetet. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Som ledamot av Svenska Röda Korsets styrelse behöver jag lyssna och lära den första tiden. 

En mycket viktig framtidsfråga är att fortsätta att bygga en inkluderande rörelse med aktiva 

rödakorsare lokalt och att binda ihop det lokala med det globala. Det ser jag som Röda 

Korsets styrka och unika roll. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Malin Greenhill 

Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1963 
Föreslagen: omval 2025, invald 2023 

Malin växte upp i Tumba och bor i dag i Älvsjö. 

Hon utbildade sig till jurist i Uppsala och har genom 

åren arbetat med folkrätt inom Svenska Röda 

Korset, Utrikesdepartementet, Sida, Försvars-

högskolan, Diakonia samt inom FN och EU. 

I dag arbetar Malin som adjunkt och avdelningschef 

på Försvarshögskolan, där hon utbildar i folkrätt och 

totalförsvarsjuridik på både civila och militära 

kurser. Hon har även erfarenhet av arbete med humanitärt bistånd. 

Malin har en bred erfarenhet av att arbeta nationellt och internationellt med folkrätt och 

mänskliga rättigheter. Hennes juridiska kompetens, särskilt inom internationell humanitär rätt, 

tillför viktig expertis till styrelsen. Hon betonar också vikten av en mer synlig och naturlig 

krisberedskap i samhället. Malin är en analytiskt orienterad global strateg som samtidigt har 

en stark koppling till det praktiska arbetet på fältet. 

 

 

Valberedningen frågar Malin 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- I en värld där konflikter, katastrofer och klimatförändringar avlöser varandra, och där 

ensamhet och främlingsfientlighet växer, behövs Röda Korset mer än någonsin – både 

internationellt och i Sverige. För att möta dessa utmaningar måste vi vara mer innovativa och 

proaktiva. Jag anser att vi behöver se på framtiden för mänskliga rättigheter och människors 

möjligheter att leva ett värdigt liv med en större grad av självförtroende, energi, beslutsamhet 

och optimism. Det är något jag vill bidra med som styrelseledamot i Svenska Röda Korsets 

styrelse. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag vill arbeta för att Svenska Röda Korset, utifrån sitt mandat och tillsammans med andra 

aktörer, verkar för att stärka respekten för den internationella humanitära rätten och skydda 

människors rättigheter i utsatta situationer. I det rådande världsläget är det avgörande att 

Svenska Röda Korset står upp för de humanitära värdena och folkrätten. Jag anser också att 

Svenska Röda Korset kan vara än mer tydligt i sitt humanitära påverkansarbete och i att 

sprida kunskap om internationell humanitär rätt. Dessutom är det ytterst viktigt att  

Svenska Röda Korset utvecklar sin roll och förmåga att agera inom ramen för svensk 

krisberedskap och totalförsvaret. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Ola Segnestam Larsson 
Nominerad till ledamot i  
Svenska Röda Korsets styrelse 
av valberedningen 

Född: 1971 
Föreslagen: nyval 2025 

Ola växte upp i Sollentuna, norr om Stockholm, och 

bor i dag i Hammarbyhöjden, söder om Stockholm. 

Han har studerat i Uppsala, Amsterdam, Windhoek 

och Stockholm och har därefter bott i Washington 

DC i tre år, Managua i ett år och San José (Costa 

Rica) i två år. 

 

Ola är forskare och docent i företagsekonomi med en inriktning mot organisering och ledning 

av ideella organisationer. Han är aktiv i flera styrelser, bland annat Bilkårens centralstyrelse 

och styrelsen för Friluftsfrämjandet Haninge. Tidigare har han haft styrelseuppdrag i Svenska 

klätterförbundet och International Society for Third Sector Research. 

Ola brinner för civilsamhället och föreningslivets roll och betydelse både i Sverige och 

internationellt. Han anser att civilsamhället är en nödvändig del av ett vitalt och dynamiskt 

samhälle. 

- Jag vill att civilsamhället ska beredas plats i samhället och för att föreningslivet ska ta denna 

roll och betydelse på allvar, säger Ola. 

 

 

Valberedningen frågar Ola 

Varför vill du vara ledamot i Svenska Röda Korset? 

- Jag vill vara ledamot i Svenska Röda Korsets styrelse för att bidra till att organisationen kan 

uppfylla sitt huvuduppdrag: att förhindra och lindra mänskligt lidande var och när det än 

uppstår. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag vill särskilt lyfta frågan om förutsättningar och villkor för att Röda Korset ska kunna 

uppfylla sitt uppdrag. Det handlar bland annat om att öka antalet engagerade, både frivilliga 

och anställda. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Berit Sjödin 

Nominerad till ordinarie föreningsrevisor i 

Svenska Röda Korset 

av valberedningen 

Född: 1949 

Föreslagen: omval 2025, invald 2023 

Berit föddes i Stockholm men flyttade vid åtta års 

ålder till Sundsvall, där hon har bott sedan dess. 

Hon har en lång karriär inom Försäkringskassan, 

där hon mellan 1974 och 2014 arbetade i flera olika 

roller, bland annat som programmerare, biträdande 

enhetschef, säkerhetschef samt kris- och bered-

skapschef. 

Efter pensionen engagerade sig Berit i Röda Korset 

och blev regionrådsledamot i region Södra Norrland, samtidigt som hon var drivande i 

utvecklingen av den lokala kris- och beredskapsgruppen i Sundsvall. Hon har djup kunskap 

om Röda Korsets organisation på lokal, regional och nationell nivå och mångårig erfarenhet 

av att bygga upp och utveckla organisationer med stora budgetar. Utöver sitt engagemang i 

Röda Korset har hon också varit mentor i Scouternas utbildning i värdebaserat ledarskap. 

Berit har under den senaste riksstämmoperioden varit första ersättare till föreningsrevisor. 

Berit har stor erfarenhet av att säkerställa att krav, beslut och stadgar följs. Hon beskrivs som 

en orädd och kunnig person med ett tydligt konsekvenstänk. 

 

 

Valberedningen frågar Berit 

Varför vill du vara föreningsrevisor i Svenska Röda Korset? 

- Jag vill bidra med sin erfarenhet och kompetens för att skapa förändringar i en organisation 

där förutsättningarna varierar för dem som ska genomföra förändringsarbetet. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag anser fortfarande att det är avgörande att värna om de frivilliga och förtroendevalda för 

att säkerställa att Röda Korset finns kvar på alla orter. När nya krav införs på kretsarna måste 

hänsyn tas till att de har olika storlekar och förutsättningar. Med den nya strategin, som 

sträcker sig över en längre tidsperiod och omfattar många viktiga områden, är det särskilt 

viktigt att planera uppgifterna noggrant – både över tid och i olika omfattningar. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

 

MariAnne Norén 

Nominerad till ordinarie föreningsrevisor i 
Svenska Röda Korset 
av valberedningen 

Född: 1948 
Föreslagen: nyval 2025 

MariAnne växte upp i Höör i Skåne, där en del av 

hennes barndom tillbringades på en institution för 

funktionsnedsatta män. Hennes uppväxt har präglat 

MariAnnes yrkesval, och hon har ägnat sitt arbetsliv 

åt omsorgsverksamhet. Hon flyttade till Fagersta 

och senare till Stockholm, där hon arbetade som 

ledare och chef inom omsorgsverksamheten i 

Stockholms läns landsting. Under denna period var 

hon bosatt på Adelsö mellan 1970 och 2000, innan 

hon återvände till Höör, där hon bor än i dag. 

MariAnne har lång erfarenhet av att utveckla, förändra och integrera nya boendeformer och 

daglig verksamhet. Sedan år 2000 har hennes fokus legat på äldre- och handikappomsorg 

utifrån ett kommunalt samhällsutvecklingsperspektiv. 

En av hennes starkaste upplevelser inom Röda Korset var hösten 2015, då 250 syriska 

flyktingar kom till Höör och hela samhället, både offentliga aktörer och civilsamhället, gick 

samman för att välkomna dem. MariAnne drivs av Röda Korsets sju grundprinciper, som 

vägleder henne i hennes arbete som volontär. 

 

 

Valberedningen frågar MariAnne 

Varför vill du vara föreningsrevisor i Svenska Röda Korset? 

- Jag har ett starkt intresse för samhällsutveckling och ser vikten av samspelet mellan det 

offentliga och civilsamhället – båda behövs i en demokrati, eftersom "ensam är inte stark". 

Med min bakgrund som ledare och chef inom äldre- och handikappomsorg och engagemang i 

Röda Korset hoppas jag kunna bidra med värdefulla perspektiv och ge konstruktiv 

återkoppling i min roll som föreningsrevisor. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag vill arbeta för att kvalitetssäkra och följa upp kretsarnas arbete med att genomföra 

riksstämmans beslut. Genom en nära dialog med styrelsen vill jag bidra till utveckling och se 

till att fattade beslut omsätts i praktiken. Jag ser det också som viktigt att tydliggöra 

rollfördelningen mellan tjänsteorganisationen, kretsarna och regionråden för att skapa en stark 

och välfungerande organisation. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Henrik Herber 

Nominerad till första ersättare till 
föreningsrevisor i Svenska Röda Korset 
av valberedningen 

Född: 1971 
Föreslagen: nyval 2025 

Henrik bor i Hammarby sjöstad och är uppvuxen i 

Huddinge och har bott tidigare i Stockholms-

området och Mölnbo. Med en lång och bred 

erfarenhet inom internationellt utvecklingsarbete 

har han haft uppdrag för bland andra Sida, Svenska 

Afghanistankommittén och Röda Korset. I dag 

arbetar han på Myndigheten för samhällsskydd och 

beredskap (MSB) med internationella 

resiliensinsatser. Han har tidigare också varit 

verksam inom Migrationsverket, där han arbetade med Asyl-, Migrations- och 

Integrationsfonden (AMIF) samt varit fackligt engagerad. 

Henrik har ett starkt fokus på ledarskap, mänskliga rättigheter, jämställdhet och 

rättighetsperspektiv i sitt arbete. 

Hans engagemang inom Röda Korset sträcker sig över tre decennier – både som anställd och 

som frivillig. Han har arbetat internationellt, bland annat som delegat i Palestina 2011-2012, 

och varit aktiv i ungdomsförbundet på 1990-talet. Under senare år har han även arbetat i 

Södertäljekretsen, suttit i regionrådet i region Stockholm och varit frivilligledare inom den 

lokala krisberedskapen på Södermalm. 

Henrik drivs särskilt av frågor som rör inkludering, mångfald, humanitär rätt och Röda 

Korsets grundprinciper i praktiken – samt en stark tro på och ser vikten av god krisberedskap. 

 

 

Valberedningen frågar Henrik 

Varför vill du vara föreningsrevisor i Svenska Röda Korset? 

- Jag har haft flera uppdrag lokalt och i regionråd, har följt organisationen i 30 år men det här 

ger ett nytt perspektiv! Jag hoppas mina erfarenheter av ledning och styrning kan komma till 

användning. Ser att jag kan lära mig mycket om hur Svenska Röda Korset utför sitt viktiga 

uppdrag! 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Behöver se strategin och höra Riksstämmans prioriteringar, men för mig är frågor som 

handlar om mångfald och inkludering viktiga att följa upp, då jag ser det som en förutsättning 

att utföra uppdraget enligt våra grundprinciper. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Marie Bergström 

Nominerad till andra ersättare till 
föreningsrevisor i Svenska Röda Korset 
av valberedningen 

Född: 1959 
Föreslagen: nyval 2025 

Marie föddes i Uppsala men har flyttat mycket 

under sin uppväxt. Hennes föräldrar var unga när 

hon föddes och familjen flyttade ofta i samband 

med hennes pappas studier och arbete. Hon har bott 

i Närke, Västmanland och Värmland innan hon vid 

elva års ålder flyttade till Dalarna, där hon sedan 

blev kvar. 

Marie har en lång erfarenhet inom bank- och 

finanssektorn. Hon utbildade sig till revisor och 

finansierade sina studier genom extrajobb på bank – en bransch där hon sedan blev kvar. Hon 

har haft flera olika roller, bland annat som kundtjänstmedarbetare, företagsrådgivare, råd-

givare för privatpersoner, kontorschef och förmögenhetsrådgivare. Under cirka 15 år har hon 

även arbetat som chef. Tidigare har hon också arbetat på Rättviks Turistbyrå, där hon 

sommarjobbade från 15 års ålder och senare var anställd under flera år. 

Marie engagerade sig i Röda Korset genom second hand-butiken i Falun och har sedan dess 

varit aktiv i kretsstyrelsen som kassör. Hon brinner för att bidra både lokalt, nationellt och 

internationellt, och ser det som en stor möjlighet att som pensionär ägna sin tid åt något som 

gör skillnad. 

 

 

Valberedningen frågar Marie 

Varför vill du vara föreningsrevisor i Svenska Röda Korset? 

- Jag tycker om att ta ansvar och dela med sig av sin erfarenhet. Jag drivs av att arbeta 

tillsammans med andra och bidra till Röda Korsets viktiga arbete. Organisationens 

grundprinciper och värderingar ligger mig varmt om hjärtat. 

Vilken fråga vill du lyfta inför nästa mandatperiod? 

- Jag vill att fler ska få möjlighet att engagera sig och hitta sin plats i Röda Korset. Genom att 

sänka trösklarna för ideellt arbete och skapa fler möjligheter för människor att bidra, kan 

organisationen växa och göra ännu större skillnad – både för dem vi hjälper och för de 

frivilliga som får en meningsfull gemenskap. 
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Presentation av valberedningens kandidater till styrelse, föreningsrevisorer och revisionsbyrå 

Revisionsbyrå för verksamhetsåren  
2026–2027/2028 

Inledning 

Inför Riksstämman 2021 genomfördes en grundlig revisionsupphand-

ling inom tjänstepersonsorganisationen där revisionsbyrån Öhrlings 

PricewaterhouseCoopers AB (PwC) vann upphandlingen för verksamhetsåren 2022-2025. 

PwC påbörjade sitt granskningsuppdrag inför verksamhetsåret 2022 och har i skrivande stund 

varit verksamma som revisionsbyrå under snart tre verksamhetsår. En avstämning och 

grundlig genomgång av samarbetet genomfördes enligt avtal efter revision av två 

verksamhetsår, det vill säga efter verksamhetsåret 2023. Båda parter har bidragit till 

förändringar som lett till snabbare och smidigare revisionsprocesser och sammantaget 

fungerar samarbetet väl. 

En revisionsupphandling för Svenska Röda Korsets Centralstyrelse, innefattande de olika 

revisionsuppdrag som är beskrivna nedan, är en omfattande process. För en nyvald 

revisionsbyrå tar det ett par år för att ordentligt lära känna organisationen med all dess 

komplexitet och för tjänstepersonsorganisationen tar det tid och kraft att starta upp ett 

samarbete med en ny revisionsbyrå. Därför anses det inte vara ekonomiskt eller arbetsmässigt 

motiverat att starta en ny upphandling av revisionsbyrå för verksamhetsåren 2026-2027/2028. 

PwC föreslås därför fortsatt som Svenska Röda Korsets revisionsbyrå för verksamhetsåren 

2026-2027/2028. 

Revisionsuppdraget 

Uppdraget avser granskning och rapportering enligt revisionslagen gällande den juridiska 

personen Svenska Röda Korsets Centralstyrelse och tillhörande anknutna avkastnings-

stiftelser. Granskningen av bokföringen och årsredovisningen samt ledningens förvaltning 

syftar till att ge revisorerna ett underlag till sin revisionsberättelse som anges till styrelsen och 

Riksstämman. Revisionen utförs i enlighet med International Standards on Auditing (ISA) 

och god revisionssed i Sverige. 

I uppdraget ingår även årliga granskningar av internationella biståndsprojekt, att vid avrop 

utföra granskning av både nationella och internationella projekt som bedrivs av Svenska Röda 

Korset samt revision av Svenska Röda Korsets hållbarhetsrapport och GIVA Sveriges 

kvalitetskod som utförs vartannat år. 

PwC kommer inom uppdraget samarbeta med Svenska Röda Korsets föreningsrevisorer för 

att utbyta information gällande de skilda uppdragen och därigenom erhålla ett större 

helhetsperspektiv. Syftet är även att samverka som ett led i att stödja organisationen i sitt 

arbete och för att kunna identifiera förbättringsmöjligheter inom organisationen. 

Som ett led i att underlätta samarbetet och för att stödja och utveckla Svenska Röda Korsets 

arbete erbjuder PwC tjänster pro bono i form av två kompetenshöjande utbildningar per år till 

personalen samt flera kostnadsfria analyser inom internkontroll. 

 

Riksstämman föreslås besluta 

att välja Öhrlings PricewaterhouseCoopers AB som revisionsbyrå för Svenska 

Röda Korset för verksamhetsåren 2026-2027/2028. 


